
Referat FAU møte 14.februar 2024 

Tilstede: Ingrid Hammersmark Halvorsen, Ludvik Hægeland, Aleksander Limmesand, Erik Bredo 

Larseb, David Hellås, Camilla H. Egeland, Tonje Søvik og Trine Lise Foss 

 

Sak 81 

Ingrid gjennomgår svar fra Rektor fra spørsmål fra forje møte. 

 - Leksefri- Rektor tar dette med alle lærere. 

- Lys i ballbingen – fikset. 

- Vikarbruk/ferie- Gjør det de kan for å få inn kvalifisert personale, men kan være vanskelig til tider. 

-Spilling/tv-titting- her må alle ta det opp på foreldremøte 

-Lys i sfo krysset-  kommunen på saken. 

- Klokke på vegg, vanskelig å fikse da den er fra 1966 

-Kjeks/kakao- Ta det på foreldremøte 

Evt: Julekalender- Samkjøre trinnene 

- Felles juleavslutning på skolen- ønsker fra foreldre 

-Hjertesone – hatt aksjon. Skal få til en til i løpet av kort tid. 

- Kameraovervåkning av skolen- Kommunen sitt ansvar. 

Sak 82 

Helsesista: Bra oppmøte- ca 200 personer i Lyngdal, men ønsker enda større oppmøte ved andre 

anledninger.  

- Veldig viktig tema hun tar opp. God påminnelse for deltakerne. 

- Hvordan kan vi bruke informasjonen fra Helsesista videre i arbeid med barna? 

Foredrag om Gaming 4.mars- rektor sender ut flyer i sekken. Lærere skriver på ukeplan og Fau legger 

ut info på klassens facebookside. 

Foredragsholder ønsker spm fra salen- Fau stiller seg til rådighet for å stille spm i salen. 

Sak 83 

Hva vil FAU få til denne våren? 

-Oppgradere spillene på utsiden? 

-Hinderløype? 

-Sykkelbane? 

- Gjøre det attraktivt å bevege seg for barna. 

- Spør lokale bedrifter etter midler/sponsorer for å få gjennomført 

- Få opp skilt ved undergang i Bjørkeveien/å gate 

 

Referent: Trine Lise Foss 

 

Neste møte: 20. mars kl.17.00-18.00 

 

 


